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 ۸ سال متدینن از ایران دفاع کردند. به زور کسی را به بهشت نمیبریم اما جلوی ناهنجاری خواهیم ایستاد|  برجام ۲ و برجام ۳

رفت هوا، مذاکره موشکی نکردیم و نخواهیم کرد و بر سر دشمنان میکوبیم؛ بازی با ایران بازی با دم شیر است.

سید احمد خاتمی در خطبههای نماز جمعه تهران؛ 

سید احمد خاتمی در خطبههای نماز جمعه تهران گفت:

انتقام خداوند غیر انتقام بشر است؛ انتقام بشر برای این است که دل خنک شود.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایلنا، خطیب نماز جمعه تهران ادامه داد:

بعضیها زیر بار حق برو نیستند، چندین چراغ دارند و به بیراه میروند. قرآن میگوید تردید نکنید ما به حساب مجرمین
میرسیم و نابودشان میکنیم. آنچه را که ایران اسلامی در برابر اسرائیل انجام داد یک کار الهی بود. انتفام الهی را ایران از

رژیم صهیونیستی گرفت. این عملیات وعده بود که بخشی از آن مربوط به گذشته و بخشی مربوط به آینده بود اگر بخواهند غلط
مجدد کنند سیلی محکم تری خواهند خورد.

وی افزود:

در هفته گذشته مناسب نیروهای مسلح را داشتیم. این مناسبتها میطلبد بگویم نیروهای مسلح بازوهای پر توان ملت هستند.
نیروهای مسلح دژ مستحکم ملت هستند، اینها مایه عزت دین و نظام اسلامی هستند. اینها اگر نبودند باید با دشمن در

خیایانهای تهران میجنگیدیم. مردم نیاز به این عزیزان دارند.

او اظهار کرد:

حرفهای زیادی زده شده است اما یک پدیده جدید اتفاق افتاده است، در آمریکا دانشجویان به حمایت از غزه پرداختند. این
مدعیان حقوق بشر ۱۰۰ نفر از دانشجویان را بازداشت کردند، انصافا مرگ بر آمریکا حقش است. استاد روابط بینالملل در

آمریکا میگوید آمریکا باید بپذیرد نسل جدیدش تغییر کرده است.

وی با اشاره به حمله وعده صادق گفت:

آنچه را که به فضل خدا ایران اسلامی انجام داد، مستند قرآنی داشت. این عملیات نمایش قدرت نظامی ایران اسلامی بود و
کسانی که نفهمیدند بفهمند آقا فرموند مذاکره موشکی نمیکنیم. برجام ۲ و برجام ۳ رفت هوا، مذاکره موشکی نکردیم و

نخواهیم کرد و بر سر دشمنان میکوبیم. دشمن صهیونیستی در این عملیات فهمید اگر میگویم میزنیم، میزنیم. ما اول عمل
میکنیم بعد میگویم و تا نباریم سیلاب جاری نمیکنیم. ما بیمارستان، مدرسه، مراکز اقتصادی نزدیم و فقط آن پادگان هوایی
را زدیم که کنسولگری ما را زدند. این عملیات نشان داد دوره موشک نگذشته است. یک جا را زدیم اما جاهای زیادی را هشدار

دادیم و به فضل خدا همه دشمنان را جای خودشان نشاندیم. بازی با ایران بازی با دم شیر است.
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وی افزود:

کشورهای عرب از ارتباط با رژیم صهیونیستی قطع کنید.

خطیب این هفته نماز جمعه تهران گفت:

اگر کسانی هم ایران میخواهند بدانند ۸ سال متدینن از ایران دفاع کردند. حجاب از ضروریات دین و بی حجابی خلاف شرع و
قانون است و به فضل خدا نظام اسلامی خواهد ایستاد. به زور کسی را به بهشت نمیبریم اما جلوی ناهنجاری خواهیم ایستاد.

در مسئله عفاف و حجاب دو قطبی نکنید. منطقی و استدلالی بحث کنید و انگ نزنید. انگ زدن به یکدیگر مشکل بیحجابی را
حل نمیکند.

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] اسرائیل

[3] حجاب
[4] برجام
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